

Bestyrelsesmøde mandag den 19. januar 2026, kl. 17:00.

Afholdes i [Sportsbyen, Sports alle 1, 4300 Holbæk](#) – ”Skolestuen”

Til stede: Anette (indtil kl. 18.45), Astrid, Birgitte, Jan og Finn

Referat

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 17. november 2025.

Finn valgt til referent.

2. Indgående mail (se liste på side 2) – til orientering og debat.

Gennemgang af udvalgte mails ved Jan.

3. Orientering fra møde med Holbæk Kommune (Jan, Finn og Anette)

Jan, Anette og Finn har holdt møde med Annette Borch Jensen fra Holbæk Kommune (Forenings- og Udviklingskonsulent). Mødet drejede sig om, hvad kommunen og klubben kan hjælpe hinanden med. HOK spurgte ind til IT-faciliteter, muligheder for klubhus, oprettelse af bankkonti og tilskud til udstyr. Kommunen har inviteret os med til Fjordens dag. Anette Borch Jensen er efterfølgende vendt tilbage med en mail.

4. Forberedelse af generalforsamling (Alle)

- 4.1. Form og annoncering

Vi afholder generalforsamling, fredag d. 6. marts 2026 i Multihuset kl. 19.00. Kl. 17.30 er der spisning med tilmelding. Klubben betaler maden, mens deltagerne selv medbringer drikkevarer.

- 4.2. Indkaldelse

Indkaldelsen skal formelt sendes ud senest d. 20. februar 2026. Anette opretter arrangementet i SPOND.

- 4.3. Regnskab og budget

Regnskab og budget blev udleveret og drøftet. Små justeringer blev foretaget i budgettet.

- 4.4. Beretning og planer

Beretningen og planer er rundsendt til bestyrelsen. Astrid og Finn sender lidt tekst til Jan om planer for træningsudvalget og stævneudvalget.

5. Orientering fra udvalgene

- 5.1. Økonomi (Birgitte)

Der er ikke de store udsving på medlemsfronten. Der står ca. 113.000 kr. i banken.

- 5.2. Stævneudvalg (Finn)

VTR blev afholdt i Ellinge Indhegning. Besøg af U1. Alt forløb fint. Nytårsdysten blev også afviklet uden problemer. Dejligt med nye folk på de bærende poster. Alt fungerede godt, og løberne var tilfredse. Dog skal vi justere lidt i vores stævnereglement.



VTR d. 15/2 i Rørvig Sandflugtsplantage er under planlægning ligesom 3.-6. divisionsmatchen d. 26/4 i Kongsøre Skov.

Stævneudvalget skal nedsætte en arbejdsgruppe, som kigger frem mod DM hold 2030, så vi har styr på terræn og kompetente folk på de bærende poster, når/hvis DO-F kontakter os.

5.3. Aktivitetsudvalg (Anette)

Der arbejdes på overnatning til påskeløbet. Der udarbejdes en kalender for årets aktiviteter.

5.4. Rekrutteringsudvalg (Anette)

Halloweenløbet evalueres snart på et møde.

5.5. Træningsudvalg (Astrid)

Der planlægges et møde, som skal se ind i forårssæsonen. Der er behov for nye kræfter samt en gentækning af konceptet. Til træningen tirsdag d. 3. februar laves mad af Christian Kalle.

5.6. Ungdomsudvalg (Astrid)

Østkredsen afholder snart superlørdag (minikursus) for ungdomsløbere.

5.7. Kortudvalg (Jan)

Kårup-kortet er tegnet færdigt. Næste projekt er Kongsøre Skov til divisionsmatchen. OCAD-licensen skal breddes ud til flere medlemmer, så der også oplæres nye rentegnere. Jan og Astrid har med gode erfaringer tegnet med tablet i skoven. Opfordring fra bestyrelsen til at klubben anskaffer tre tablets, så medlemmer kan kaste sig over korttegning.

6. Andre igangværende projekter

6.1. Afvikling af Find-vej projekter – status (Jan)

Intet nyt.

6.2. Et klubhus (Anette)

Intet nyt.

6.3. Prissætning af arrangementer for eksterne (Alle)

Intet nyt.

6.4. Stafetsamarbejde – status (Jan)

Intet nyt.

7. Eventuelt

Ingenting.

8. Næste møde

8.1. Dato og sted

Den nye bestyrelse bestemmer tid og sted efter generalforsamlingen.

8.2. Emner til dagsordenen